
 
 

REFERAT 
 

Fagpolitisk utvalg for samferdsel – møte 31. oktober 2014 

 
 

 Fagpolitisk utvalg  Adm. 
samferdselsgruppe 

 Til stede: Forfall: Til stede 

Akershus  Gunnar Melgaard 
(H) 

Tom Granquist 

 Ruth Solveig 
Birkeland (SV) 

  

Buskerud Lavrans Kierulf (Frp) 
vara 

Trond Johansen 
(KrF) 

 

 Mathias Dannevig 
(Ap) vara 

Anne Sandum (Ap)  

Hedmark Anne Karin Torp 
Adolfsen (Ap) 

 Per Olav Bakken 

 Helge Thomassen 
(PP) 

  

Oppland  Reidun Gravdahl 
(Ap) 

 

 Eivind Brenna (V)   

Oslo  Guri Melby (V)   

Telemark  Sigbjørn Molvik (SV)  

  Edvard Mæland (H)  

Vestfold Kåre Pettersen (V)  Linda C Ehnmark 

 Øyvind Hunskaar 
(Sp) vara 

Tom Strømstad 
Olsen (Ap) 

 

Østfold Olav Moe (KrF)  Hans Arne 
Bjerkemyr 

 Gretha Kant (H)   

 

Andre: 
 

Inge Brørs fra 

sekretariatet. Rolf 

Gillebo og Njål Arge fra 

Civitas AS. 

 

  

Møteleder: Kåre Pettersen Referent: Inge Brørs 

 

Vår referanse: 2012/2760-27   

 

Møtet ble holdt i Akershus fylkeskommune kl 10.00 - 14.00. 

 

 

Det var ingen merknader til møteinnkalling og saksliste.  

 

 

SAK 27/14 REFERAT FRA MØTET 19. SEPTEMBER 2014 

Det var ingen merknader til referatet. 
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Tilknyttet sak 27/14 «Scandria®2Act – forespørsel om deltakelse i Interreg-prosjekt», informerte 

sekretariatet om at kontaktutvalget i sitt møte 24. oktober vedtok at Østlandssamarbeidet søker å 

delta som partner i det planlagte Interreg-prosjektet. 

 

 

SAK 28/14 GJENNOMGÅENDE BILLETTERING – OPPLEGG FOR 

FORPROSJEKT 

Fagpolitisk utvalg tok til orientering vedtaket i kontaktutvalget. 

 

 

SAK 29/14 REVISJON AV ØSTLANDSPAKKA – UFULLSTENDIG UTKAST SOM 

GRUNNLAG FOR DISKUSJON 

Etter en runde med innledende kommentarer til det ufullstendige utkastet, ble dokumentet 

gjennomgått punkt for punkt.  

 

Flere uttrykte innledningsvis at foreliggende dokument utgjør et godt grunnlag for videre arbeid. 

Noen av utvalgets medlemmer vil sjekke ytterligere om fakta og ambisjoner i eget fylket, og 

deretter melde tilbake om eventuelle beskrivelser som bør endres. 

 

I den punktvise gjennomgangen ble det gitt en rekke kommentarer, som innarbeides i neste 

versjon av dokumentet. Noen av fylkeskommunene påtok seg å komme med konkrete innspill, 

bl.a. i forhold til grensekryssende transport. 

 

Fylkeskommunene er innstilt på å bidra med egne tall om sekretariatet finner behov for det i den 

videre bearbeiding av dokumentet. 

_____________ 

 

 

Neste møte i fagpolitisk utvalg samferdsel er avtalt til 30. januar 2015.  

  

 


